

基督教宣道會錦綉幼稚園通告(第 20/21-012 號)

有關各班學費及全日班膳食費事宜

敬啟者：

本校獲教育局來函通知，有關 2020 至 2021 年度各班學費及全日班膳食費情況，與及繳付方法請參考下表，又有關學費收費證明書已張貼在校內佈告欄以供家長參考。

(一) 有關收取每月學費：

班制	繳付金額 (持有註冊證)	繳付金額 (非持有註冊證)	繳付期	繳付方法
半日班	免費	\$3224	由 2020 年 9 月至 2021 年 6 月(共 10 期)	1.採用自動轉賬方式 繳付(於每月 1 日在銀 行戶口內扣除)，敬請 於每月一日前將費用 存入 貴戶口內 2.或以現金/支票於每 月初到校務處繳付
全日班	\$198	\$5632	由 2020 年 9 月至 2021 年 6 月(共 10 期) 備註： ➢ 9 月及 10 月學費請 於 17/10 前以現金/ 支票交到校務處 ➢ 其後由 11 月起按月 繳付	

(二) 有關收取半日班茶點費/全日班膳食費：

班制	項目	繳付金額	繳付期	繳付方法
半日班	茶點費	\$400(上學期)	(由 2020 年 10 月 至 2021 年 1 月)	以現金/支票於 17/10 前到校務處繳付
全日班	膳食費 (包括：上午 茶點、午膳 及下午茶點)	*\$480(每月)	由 2020 年 9 月至 2021 年 6 月(共 10 期) 備註： ➢ 因應疫情關係，教育 局宣佈全日班以半日 上課，受影響期間， 本校按實際情況豁免 K1、K2、K3 各級全 日班學生膳食費 ➢ 當教育局宣佈恢復全 日班全日面授課程， 則膳食費將會恢復正 常按月收取	1.採用自動轉賬方式 繳付(於每月 1 日 在銀行戶口內扣 除)，敬請於每月 一日前將費用存入 貴戶口內 2.或以現金/支票於每 月初到校務處繳付

(支票抬頭：基督教宣道會錦綉幼稚園 或 C. & M. A. Fairview Park Kindergarten)

此致
貴家長



基督教宣道會錦綉幼稚園

校長： 朱逢招 啟

朱逢招

2020 年 10 月 9 日

Tuition fees for each class and meal fees for whole-time classes

Dear Parents:

Our school has received a letter from the Education Bureau. Please refer to the table below for the tuition fees for each class and meal fees for whole-day classes from 2020 to 2021. The school fee certificate has been posted on the bulletin board for parents' reference.

(1) Regarding the collection of monthly tuition fees:

Class	With registration certificate	Without registration certificate	Payment period	Payment method
Half-Day class	Free	\$3224	From September 2020 to June 2021 (10 issues in total)	1. Pay by automatic transfer (deducted from the bank account on the 1st of each month), please deposit the fee into your account before the 1st of each month 2. Pay by cash/cheque at the school office at the beginning of each month
Whole-day class	\$198	\$5632	From September 2020 to June 2021 (10 issues in total) Remarks: ➤ Please pay the tuition fee in September and October to the school office by 17/10 by cash/check ➤ Subsequent to be paid monthly from November	

(2) Regarding the collection of refreshment fees for half-day classes/meal fees for whole-day classes:

Class	Items	Amount	Payment period	Payment method
Half-Day class	Refreshment fees	\$400(1st Semester)	(From October 2020 to January 2021)	Pay by cash/cheque (Paid in the school office before 17/10)
Whole-day class	Meal fees (Including: morning and afternoon refreshment, lunch)	*\$480 (monthly)	From September 2020 to June 2021(10 issues in total) Remarks: 1. Because of the epidemic, the Education Bureau announced that whole-day classes will be held in half a day. During the affected period, school will exempt students from K1, K2 and K3 whole-day classes based on actual conditions. 2. When the Education Bureau announces the resumption of whole-day classes face-to-face courses, the meal fees will return to normal and be charged monthly	1. Pay by automatic transfer (deducted from the bank account on the 1st of each month), please deposit the fee into your account before the 1st of each month 2. Pay by cash/cheque at the school office at the beginning of each month

(Cheque payable : 基督教宣道會錦綉幼稚園 or C. & M. A. Fairview Park Kindergarten)



Yours sincerely,

Chu Fung Chiu
Chu Fung Chiu
The Principal